
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 13 juni 2023. 
 
 

 

Närvarande:  Martin Johansson,  Ronny Järphag, Peter Ohlsson, Rustan Olsson. 

                      Suppleanten: Stig Einarsson. 

 

Ej närvarande: Leif Ahl, Lars Axelsson, Åke Johansson, Olle Johansson, 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.00 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
- Martin redogör för föreningens ekonomiska  ställning och som för närvarande inte innehåller något 

anmärkningsvärt. 

- Rustan lägger fram ett förslag på att vi t.ex. En gång per kvartal jämför föreningens ekonomi med några 

av föregående års siffror i samma period för att kunna se avvikelser. Faktorer som kan påverka föreningen 

är vi har solidariska medlemmar. 

 

5. Långtidsplan 
Ingen fråga. 

 

6. Harry 
Ingen fråga. 

 

7. Verkstan 
Ut-skrotningen pågår. En fråga som kom upp var om vi kan ta oss ann uppgiften att inventera materielen i 

tak-hättan, för att se om där finns användbart materiel. 

 

8. Museet 
Ingen fråga. 

 

9. Fastigheten 
Hissen som varit ett ständigt bekymmer kommer att stängas av och tas ur drift tills vidare. Under tiden så 

får vi söka efter serviceföretag som är kompetenta och rimliga i sina åtaganden. 

 

10. TKM / Evenemang 
- En inbjudan har kommit från Göteborgs hamnfestival. Martin har meddelat att vi inte har möjlighet att 

besöka festivalen. 

- En inbjudan i september har kommit från Tanum. Ett besök där är inte omöjligt. 

 

11. Rapporter 
Martin har haft en mejl-dialog med Matilda på Sjöfartsmuseet i Göteborg angående de motorer som museet 

äger och som man vill ha betalt för. Styrelsen anser att vi inte skall betala någon ersättning för de motorer 

som vi förvarar åt dom. 

I ett  undantagsfall anser styrelsen att  Lars Laurins första tillverkade motor och den motor som var 

inmonterad i vadlagets båt Korpen, är av ett större intresse för föreningen. I detta fall kan vi tänka oss 

betala en rimlig kostnad för motorförvaringen. 

Martin har bjudit in Matilda och hennes chef under hösten för att reda ut detta på plats. 

 

 



12. Övrigt 
Styrelsen beslutade att köpa in en 85 tums Tv för mediavisning. Inköpet är inte akut, utan vi avvaktar till  

priset blir lämpligt. Till detta kommer även ett lämpligt väggfäste. 

 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 11 juli kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 19.30 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


